GUARANTEE LETTER
[bookmark: OLE_LINK9][bookmark: OLE_LINK10]（with shipper’s company letterhead in Chinese & English, 发货人公司的中、英文抬头纸）

To : FESCO Ocean Management Ltd.
B(s)/L number(提单号): 
Container(s) number(箱号): 
Vessel/voyage number(船名航次): 
Port of Loading(装运港): 
Port of Discharge(目的港): 

Shipper Name / Address / Contact Person /Tel.(发货人公司名称地址联系方式): 

VEHICLE IDENTIFICATION(车辆辨识): 

[bookmark: OLE_LINK3][bookmark: OLE_LINK4]The undersigned, hereby declares that:-
我司在此郑重声明: 
[bookmark: OLE_LINK1][bookmark: OLE_LINK2]
That the vehicles offered for shipment complies with the requirements of IMDG code Special Provisions 961 and that the fuel tank(s) of the vehicle is empty ( fuel gauge at zero ) and installed batteries are protected from short circuit. 
我司出运的车辆完全满足IMDG里特殊规定961项下的标准，即燃油（燃料）箱为空（燃油量表为零）且安装的蓄电池已采取防短路措施。

No undeclared hazardous materials are containerized, secured to or stowed in vehicles. 
集装箱及车辆内无任何未申报的危险物质。

Vehicles are properly secured into the container to prevent movement in any direction. 
车辆已在集装箱内加固不会发生任何位置的移动。

To fully indemnify you, your servants and agents and to hold all of you harmless in respect of any liability, custom’s fines, loss or damage of whatsoever nature which you may sustain as a result of our cargo.
我司将无条件承担并赔偿因我司托运货物给贵司及贵司代理带来的诸如海关罚金, 任何性质对贵司的损害等一切风险，责任和损失。




Company name（公司名称）:
[bookmark: OLE_LINK5][bookmark: OLE_LINK6]Signatory name（签署人）:
Signatory position / title（签署人头衔）:
Date of issuance（签署日期）: 

